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Fråga – ang. restaurangverksamhet i Agnes
Nu närmar sig invigningen av Kulturhuset Agnes.

Jag var där på studiebesök förra veckan, och visst är det en vacker byggnad, men jag blev
förvånad över hur en restaurangdelen ska fungera rent praktiskt. I källaren, utan fönster, har
man lagt ett beredningskök som ska transportera maten upp till matsalen via en mathiss.
Förutom dålig arbetsmiljö så vet jag av erfarenhet att en mathiss har sina begränsningar vid
till exempel stora sällskap och luncher när många tallrikar ska ut samtidigt.

Med facit i hand skulle man redan i planeringsstadiet anlitat en restaurangkonsult som
utnyttjat ytorna på gatuplan på ett annat och mer effektivt sätt.

I mina ögon så skulle restaurangen kunna bli en fantastisk attraktion för oss som bor i Gävle.
Man kunde kombinera mat och kultur och få magiska synergieffekter i huset.

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt
kommunalråd följande:

● Har någon aktör visat intresse för att driva restaurangverksamhet i Agnes?

Michael Agerbring (M)


